
 

 

Kjære alle naboer! 

Snøen smelter raskere enn det pleier og solen 
begynner å varme igjen. Det er vår i luften!  Det 
er snart tid for årsmøte i vellet.  Vi åpner dørene  
9. april klokken 19 i Kafe Spire på Holmen 
innbyggertorg. Fullstendige dokumenter med 
bl.a. agenda, styrets årsberetning, regnskap 2024 
og budsjett 2025 kan du lese i dette nummeret av 
VelMent. 

 



Agenda for årsmøtet 
 
 Velge ordstyrer. 
 Velge protokollfører. 
 Godkjenne innkallingen og sakslisten. 

 Velge to personer som sammen med styrets leder skal underskrive protokollen. 
 Behandle årsberetningen fra styret. 
 Behandle revidert regnskap, budsjettforslag og revisors merknader. 
 Fastsette medlemskontingentens størrelse. 

 Fastsette godtgjørelse til styret. 
 Behandle innkomne forslag. 
 Velge styreleder, styremedlemmer og varamedlemmer. 
 Velge 2 revisorer. 

 Velge 3 medlemmer til valgkomitéen. 
 Andre saker som er nevnt i innkallingen 

 

 
 
Fra årsmøtet i 2024 

 



Årsberetning  
 

På årsmøtet i 2024 ble det valgt inn 4 nye representanter i styret. Det nye styrets sammensetning er: 

● Lars Blomdal, styreleder 
● Knut Sæberg, styremedlem, økonomiansvarlig  

● Lasse Steen, styremedlem, veisjef veilaget. 

● Jorun Dahl Hatlebakk, styremedlem 

og referent 

● Vibeke Placht, styremedlem (ny) 

● Berit Hovland, styremedlem  

● Marius Mithassel, 

styremedlem (ny) 

● Fredrik Michalsen, vara (ny) 

● Arve Måøy, vara (ny) 

● Tore Jakobsen, vara,  

● Øystein Fjeldstad, revisor  

● Lasse Høylund, revisor  

● Tore Hansen, valgkomite 

● Kåre Kurås, valgkomite 

 

Vi fortsatte å øke antallet medlemmer i 2024.  Dette er gledelig fordi det betyr at flere 

engasjerer seg og vil bidra til fellesskapet. Det hjelper også på inntektssiden i disse tider da 

Asker Kommune har valgt å avvikle støtteordninger til alle vel. Vi vil jobbe aktivt videre med 

verving av nye medlemmer og håper i kan fortsette å vokse. 

 

Saker behandlet i 2024: 
 

1. Miljø. Vi tok et valg om å fokusere på Holmenskjæret. Vi har hatt egne 

planleggingsmøter om dette i styret og  møter med Asker Kommune for å se hva vi kan 

gjøre sammen.  Med en krympende kommuneøkonomi må frivilligheten trå til mer enn 

tidligere om vi skal bevare og utvikle vårt nærmiljø. Kort oppsummert er kommunen  

positiv til at vellet står for bevaring og utvikling av området.  I tillegg til det kommunen 

gjør allerede (brygger, ramper, sand mm)  så kan de stå for årlige kontroller på det vi 

velger å sette opp av nytt og melde tilbake til oss om noe trenger vedlikehold. 

Kommunen har avtaler med andre vel i regionen om betalt vedlikehold som også vi kan 

vurdere å gå inn på.   
 

Vi har satt av lørdag 24. mai til et ekstra løft for Holmenskjæret og under NYTT nedenfor 

kan du lese mer om ambisjonene for denne dagen. 

 

 
 



2. Veikart for Holmenskjæret.  Det ble gjort et stort arbeid i regi av Asker Kommune i 

2021 for hvordan man kunne tenke å utvikle Holmenskjæret i årene som kommer.  

Rapporten var omfattende og en rekke forslag ble lagt frem for hvordan dette kunne 

bli. Siden ble det helt stille. Bl.a. sluttet prosjektleder i kommunen og ingen der tok 

tak i  for å dra det videre.  

 

 

 

Styret har laget et veikart for de neste årene som en ide for hvordan noen av disse 

prosjektene og aktivitetene kan legges ut i tid og en mulig kostnadsramme.  

 

 



 

 

 

 

3. Rusken. Vi byttet leverandør til Renova for RUSKEN i 2024. RENOVA gjør dette for de 

fleste vel i Bærum og vi var et av de første vel som brukte dem i Asker. Innsamlingen ble 

satt til uken etter påsken som eneste ledige tid for dem. Noen hadde kanskje forventet at 

dette ble gjennomført i starten av mai som tidligere, men det var den eneste tiden 

Renova hadde tilgjengelig. Vi kommuniserte datoen i god tid på forhånd på våre  

hjemmesider, på VelMent-kortet og på våre Facebook sider. Dette vil vi  fortsette med  

også i 2025. Vi fikk en god avtale med denne leverandøren, noe som var med på å gi oss 

det gode resultatet i 2024. 

 

4. Veilys.  Kommunen vil ta betalt for belysning i private veier. Styret har vurdert om dette 

var noe vellet eller veilaget skal ta ansvar for.  Vi har vurdert at de aktuelle lyspunktene  

er ulikt fordelt langs velveiene og en felles betaling for alle vil bli urettferdig. Vi har 

allerede stort arbeidspress med å fakturere for veilaget og unødvendig mye ekstraarbeid 

med de som ikke klarer å betale dette i tide. Vi har konkludert med at vi ikke har 

kapasitet i styret  til å påta oss ytterligere forpliktelser knyttet til veilysene. De ulike 

veiene må derfor organisere dette hver for seg. 
 

5. Samtaler med Asker kommune vedrørende vedlikehold av velveier generelt og Arvid 

Andresens vei spesielt. Bakgrunnen for møter og oppfølging var at styret i veilaget har 

vurdert at de som bor i AAv er brukere av velveien Fjellstadveien og derfor pliktige 

medlemmer i veilaget. Det var mulig å tolke lovverket slik at kommunen som 

vedlikeholder av denne veien også skulle belastes for dette.  Møtet avklarte at dette ikke 

er tilfelle og kommune-advokaten tydeliggjorde at AAv´s beboere er de som må dekke 

denne kostnaden. 

 



6. Arvid Andresens vei (AAv) som del av veilaget. Vedlikehold av denne veien ble overtatt 

av Asker Kommune allerede i 2010.  Av grunner styret i veilaget ikke kjenner til sluttet 

beboerne i AAv å betale for adkomst via velveien Fjellstadveien fra samme tidspunkt. 

Dette er ikke i henhold til veiloven hvor det av § 55 fremgår at de som benytter en privat 

vei som felles adkomst for sine eiendommer,  er forpliktet til å bidra i drift og vedlikehold 

av veien. Styret har derfor i 2024 sendt ut faktura til alle beboere langs AAv på lik linje 

med de øvrige medlemmene i veilaget.  

 

7. Hjemmesider. Vi har nå installert Google Analytics tilknyttet hjemmesidene. Dette 

gir oss informasjon om hvor mange som besøker hjemmesidene, når de er der og 

hvilke saker man har søkt på og klikket videre på.  Vi håper kan gi oss bedre innsikt 

over hva brukerne synes er interessant og hvor lenge det “varer”.  (PS: det koster oss 

ikke noe ekstra i lisenser). 

 
8. VelMent. Vi trykket opp 3 postkort-utgaver i 2024, to før sommeren og ett “julekort”.  

Samtidig som kortene ble delt ut la vi ut en digital “lang versjon” på hjemmesidene. På 

denne måten sparer vi mye kostnader på trykking samtidig som vi når like mange som 

før. Vi håper dere synes dette er god løsning.  Vi kan derfor  bruke mer av de midlene vi 

disponerer på direkte miljø og utviklingstiltak. 

 

9. Bygge og Reguleringssaker 
 

Vellet informeres av kommune og utbyggere om fremtidige bygge- og reguleringsplaner. Vi 

støtter utbygging i vårt område så lenge det følger vedtatte regler og ikke medfører store 

ulemper for miljøet, naboer eller innbyggerne og sier fra om dette ikke er tilfelle. 

  

Her er noen av sakene vi har fulgt opp. 
 
Landøyveien 5 
Tiltaket er underlagt rekkefølgekrav om skolekapasitet.  Kommunen har vurdert at den nye 

utbyggingen på Mellom-Nes skole ikke gir tilstrekkelig skolekapasitet for utbyggingen i 

Landøyveien 5. Den økte kapasitet løser for det meste den underkapasiteten skolen har i dag, 

men gir ikke rom for en ytterligere elevvekst. Utbyggingen i Landøyveien 5 ligger inne som 

grunnlag i framskrivingene med ferdigstillelse av 30 leiligheter i 2029 og 29 leiligheter i 2031. 

Utbygger har likevel sendt inn rammesøknad for tiltaket og ønsker å søke om dispensasjon for 

rekkefølgekravet om skolekapasitet. 

Det har vært en forutsetning for bygging i Landøyveien 5 at siktlinjer skal bevares og at området 

skal være åpent for allmennheten. Det skal heller ikke gjøres for mye terrenginngrep. 
Vi ser imidlertid at utbygger ønsker å fylle opp terreng slik at forbipasserende på turstien og i 

Landøyveien flere steder ser inn i en voll i stedet for at den frie sikten bevares. Vellet har 

kommentert dette og bemerket at bratte skråninger ikke er i henhold til reguleringsplanen. 
  

 

 



Holmen slipp 
Boligene på slippen er nå fradelt med eget gårds- og bruksnummer. Vi antar at dette er en 

forberedelse til salg av det området som nå er båthavn. Området er regulert til 

næringsvirksomhet, men kan omreguleres til boliger. Vellet følger med på saken. 

  

10. Nyttårsfeiring er populært på Holmenskjæret. Selv om det var litt disig og snø i luften 

ser det ut som dette blir mer populært for hvert år som går. Mens alle ventet på det 

store fyrverkeriet, koste mange barn seg med stjerneskudd, pepperkaker og gløgg. Vi 

hadde kjøpt inn over 400 krus  som ble borte allerede etter den første timen! Og bilkøen 

på parkeringen tilsier at det var mange fra andre områder som ville markere nyttår 

sammen med oss.  

PS: det ligger mye frivillig arbeid i å arrangere dette, og særlig Marius og Lasse dro lasset 

i år. 

 

 

Fra nyttårsaften 2024 på Holmenskjæret 

 



   Resultat 2024 og 
   budsjett 2025 

Resultatregnskapet viser positive tall 
for 2024 for HLV. Styret har arbeidet 
aktivt med å øke antall medlemmer i 
HLV og avsluttet året med 252 
medlemmer sammenlignet med 207 i 
2023. Årsmøtet for 2023 besluttet å 
øke medlemskontingenten fra kr 300 
til kr 350. Samlet har dette gitt en 
økning i medlemskontingenten fra kr 
65.064 til kr 91.159. Videre har HLV 
fått et kommunalt tilskudd på kr 
10.000, samt at søknad til 
Lotteritilsynet om refusjon av MVA 
ble godkjent med kr 14.880. 
Godtgjørelsen for administrasjon av 
Veilaget ble i 2024 økt fra kr 18.000 til 
kr 20.000. Totalt sett har dette 
medført at inntektene til HLV har økt 
fra kr 83.064 i 2023 til kr 136.039 i 
2024. På kostnadssiden er det 
kommet inn nye leverandører for 
Rusken og trykksaker, samt at prosjekt 
for WEB side er ferdigstilt. Dette har 
medført at kostnadene for HLV er 
redusert fra kr 164.912 i 2023 til kr 
78.118 i 2024. Årsresultatet for HLV 
har dermed økt fra kr – 81.848 i 2023 
til kr 57.921 i 2024. 

Egenkapitalen har økt til kr 108.384. 
Budsjettet for 2025 er basert på at 

antall medlemmer og 
medlemskontingenten opprettholdes. 
Det er ikke budsjettert med 
kommunal støtte, men styret vil på 
nytt søke om kompensasjon for betalt 
MVA. Styret nedlegger et betydelig 
arbeid i å innkreve kontingent fra 
Veilaget. Det foreslås derfor å øke 
kompensasjonen fra Veilaget til HLV 
fra kr 20.000 til kr 30.000. 

Kostnadene for diverse aksjoner 

foreslås økt til kr 40.000. Dette 

inkluderer i hovedsak økt satsing på 

Rusken, men utelukker ikke andre 

tiltak. Styrehonorarene var i 2023 

utbetalt med kr 20.500, men på 

bakgrunn av den betydelige innsatsen 

som nedlegges i forbindelse drift av 

Veilaget foreslås honoraret økt til kr 

29.500. Samlet budsjetteres det med 

et årsresultat for 2025 for HLV på kr 

500. Styret er tilfreds med at 

ambisjonene for medlemsøkning og 

mer effektiv drift har blitt innfridd. 

Det finansielle grunnlaget for HLV er 

styrket og Styret arbeider nå med 

planer for et større kostnadspådrag til 

det beste for medlemmene og for 

beboerne i Vel-området.   

 



 

 



 

Årsrapport veilaget  

 

For Veilaget godkjente Årsmøtet en 

økning i kontingent fra kr 1.100 til kr 

2.200 for 2024. I tillegg har antall 

betalende medlemmer økt fra 142 til 

160 da Arvid Andresens vei nå er 

inkludert i Veilaget. Samlet har dette 

medført at inntektene for Veilaget er 

økt fra kr 199.066 i 2023 til kr 328.000 i 

2024. 

Det er kommet inn ny leverandør for 

vedlikehold av veiene og det har bidratt 

til at de totale kostnadene for Veilaget 

er redusert fra kr 285.539 i 2023 til kr 

224.544 i 2024. Årsresultatet for 

Veilaget har økt fra kr – 86.473 i 2023 

til kr 175.847 i 2024. Egenkapitalen har 

økt til kr 493.572 pr utgangen av 2024. 

Budsjettet for 2025 baseres på at antall 

betalende medlemmer opprettholdes 

på 160. På bakgrunn av at Arvid 

Andresens vei nå er inkludert i Veilaget, 

samt at driften i Veilaget er 

effektivisert, foreslås det at 

kontingenten for 2025 reduseres fra kr 

2.200 i 2024 til kr 2.000 i 2025. 

Asker kommunene har gjort det klart at 

det årlige tilskuddet på kr 44.500,- nå 

faller bort. Samlet gir dette en 

reduksjon i budsjetterte inntekter fra kr 

400.391 i 2024 til kr 328.000 i 2025. 

På kostnadssiden økes budsjettet noe 

for sommer og vintervedlikehold da det 

forventes at det generelle 

vedlikeholdet må trappes opp i forhold 

til tidligere år. Videre foreslås det at 

honoraret til HLV for drift av Veilaget 

økes til kr 30.000. 

Samlet budsjetteres det med et 

resultat for Veilaget i 2025 på kr 1.000.  

Styret er tilfreds med at ambisjonene 

for mer effektiv drift av Veilaget er 

innfridd. Det store flertallet av 

Veilagets medlemmer betaler sin 

kontingent i tide, men det er en 

bekymring at det må nedlegges 

betydelig innsats fra Styrets side for å 

få det resterende antall medlemmer til 

å betale pålagt kontingent. 

 



Regnskap 2024 og budsjett 2025 

 

 

 



Valg 
 
  

 

 



 

 

Nytt 
 

Løft for Holmenskjæret – Bli med på en sosial og meningsfull dag! 

Kjære naboer og venner av Holmenskjæret, 

Holmenskjæret er et fantastisk friluftsområde og et kjært samlingspunkt i vårt nærmiljø. Vi drømmer 
om å utvikle og forbedre stedet – men for å få det til, trenger vi deres hjelp! 

Vi har en god dialog med kommunen, og de er positive til flere av våre initiativ. Dessverre er det lite 
økonomisk støtte å hente, så hvis vi vil ha et renere, finere og mer brukervennlig Holmenskjæret, må 
vi ta saken i egne hender. 

Derfor inviterer vi til en felles dugnads- og aktivitetsdag lørdag 24. mai! 

Dette blir startskuddet for vårt løft for Holmenskjæret – en dag hvor du kan yte en skjerv for 
fellesskapet, ha glede av sosialt samvær og hyggelige aktiviteter. 

Hva skjer denne dagen? 

Vi jobber fortsatt med programmet, men planlegger en kombinasjon av: 

 Dugnad – Vi rydder, snekrer og gjør området enda bedre! 

 Innspill og idémyldring – Hva savner du på Holmenskjæret? Vi er der og tar imot innspill og 
idéer. 

 Grillen og/eller vaffelpressa vil settes i sving! Fordi dugnad fortjener god mat! 

 Sosial hygge – Enten du vil jobbe, prate eller bare nyte dagen. 

 Aktiviteter for barna. 

Vi har fått støtte fra Asker Velforbund og Holmen Områdeforum. HLV vil også kunne avse noen 
midler fra Vel-kassa. Dette vil blant annet gå til ny beplanting, fersk sand til volleyballbanen og 
oppgradering av benker. 

Programmet er fortsatt under utvikling, men sett av datoen – dette blir en dag for alle i vårt 
nærområde! Uansett Velforbund. 

Vi gleder oss til å skape noe fint sammen. 

Mer informasjon kommer på våre Facebook-sider når vi nærmer oss. 

 
 

 

 



Badstue  

Styret er i dialog med flere leverandører av 
løsning for badstue på Holmenskjæret. 
Kommunen er positiv til tiltaket dersom de 
ikke må stå for drift, men ønsker primært at 
dette er et tilbud i vintersesongen. Vi håper 
det vil være mulig å realisere dette som et 
prøveprosjekt allerede i sommer.  Og 
dersom det er vellykket vil vi forsøke å 
gjøre det permanent fra den kommende 

høsten/vinteren.  Plassering er avhengig av 
tilgang på strøm og helst i nærheten av 
vannet og toaletter. Og det blir vurdert påde 
en løsning på land og en løsning med 
flytende badstue der man lett kan hoppe i 
vannet mellom øktene. Fredrik er primus 
motor og vi oppdaterer via Facebook-siden 
om og i så fall når det starter opp. 
 

 
 
Sand på Holmenskjæret 

 
Avdelingen for miljø og samferdsel i Asker kommune har i år lovet at det skal legges ut ny sand på 
stranden i løpet av våren.  Dette er veldig gledelig siden det som er der i dag er hardpakket og en god 
blanding av sand, grus og stein og ikke særlig trivelig.  Det ligger mye gammel sand under grusen og 
vi i styret har tatt initiativ til å få rettet ut dette og spredd det utover før det legges nytt. Vi håper dette 
gjør stranden enda finere og mer holdbar i de neste årene før det må kjøres på mer sand igjen 

 



 
 

 
Aldri så galt 

 
Holmen Områdeforum er foreslått 
nedlagt.  Styret som har fungert siden 
oppstartsmøtet i høst har prøvd å få dette til 
å fly, men interessen er ikke til stede for å 
få et styre på plass som kan drive det 
videre.  Vi som har sittet i styret har valgt å 
innstille på å avvikle det hele på et årsmøte 
30. april. Dersom andre ønsker å ta tak i 
dette og bringe det videre er det mulighet 

for det dersom man stiller på dette møtet. 
Men, Områdeforum fikk tildelt kr 50.000 
fra kommunen i 2024 og styret har 
behandlet to søknader for å bruke disse 
midlene.  Det ble enstemmig bevilget kr 
25.000 til støtte av det prosjekterte 
grendehuset/klubbhuset tilknyttet Holmen 
idrettsanlegg og kr 25.000 til Holmen og 
Landøen vel for videreutvikling av 
Holmenskjæret.  Hvor kult er ikke det 🙂. 

 
 

RUSKEN 2025 
 

 
Det er mange som ønsker å kvitte seg med hageavfall før 17. mai. Vi jobber med ny leverandør igjen 
siden RENOVA som vi brukte i fjor ikke har kapasitet.  Vi har derfor ikke fått endelig dato, men jobber 
for at det blir etter påske og før 17. mai. 

 

Her er noen enkle regler for å bruke RUSKEN: 

● Maks 5 enheter pr husstand. F.eks. 

3 bunter kvist + 2 sekker løv 

● Du må være medlem av vellet og vise at 

du har betalt årsavgiften. 

● Greiner og kvister må knytes sammen 

med miljømessig tau i bærbare bunter 

på maksimalt 2 meter lengde 

● Greiner kan ikke være større enn 10 cm i 
diameter 

● Løv og småkvister legges i 

gjennomsiktige plastposer. Grener med 

torner og berberis egner seg ikke i sekker og må buntes ekstra godt sammen med miljømessig 

tau. 

● Sekkene skal kunne løftes og ikke inneholde stein, grus eller jord 

● Sekkene skal ikke lukkes med tau eller lignende 

● Kvistbunter og sekker med løv settes utenfor port ved kjørevei. 

● NB: Bare de som er merket med RUSKEN lapp med navn og adresse blir hentet. 
 

 
 



På vel-benken 
 

 
 

Befaring på Holmenskjæret: Hva kan bli bedre før 
ny sand legges? 

På Holmenskjæret møtte vi Espen Solbakk  (t.v) og 
Jarek Torski (t.h.)  fra Vaktmesterkompaniet for en 
kjapp prat før de måtte videre. De er 
prosjektansvarlige for området og kjenner stedet 
godt. 

Brukes Holmenskjæret nok? 
 – Vi er her ofte om sommeren med barna, og 
dette er et fantastisk sted, sier Espen. – Med litt 
videreutvikling kan det bli enda finere, med flere 
muligheter for både store og små. 

Jarek, som ikke bor i nærheten, besøker likevel 
stedet når solen steker. – På en varm sommerdag 
er det deilig å slappe av her. Hadde det vært mulig 
å kjøpe noe varmt å spise og noe kaldt å drikke, 
hadde det vært enda hyggeligere, sier han. 

 
 

 
– Helt enig, legger Espen til. – Is, brus og pølser til  
barna, en kald øl til de voksne – og så bare nyte 
solen og utsikten! 

Hva med planene om oppgradering? 
 Vi spør dem om hva de synes om vellets 
ambisjoner, som for eksempel: flere sittegrupper, 
beplantning – kanskje en badstue? 

– Når et sted blir tatt vare på og utviklet, trekker 
det flere folk, sier Espen. – Hadde vi hatt 
ubegrenset budsjett, ville vi skapt en flott 
overgang mellom gresset og stranden, med 
beplantning og en mykere avslutning på plenen. 
Det kunne gitt området et skikkelig løft. 

Holmenskjæret har potensial – nå gjenstår det å se 
hva vi kan få til sammen. 
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	Vi gleder oss til å skape noe fint sammen. 
	Mer informasjon kommer på våre Facebook-sider når vi nærmer oss. 
	 
	 

	Badstue  
	 
	 
	 
	Sand på Holmenskjæret 
	 
	Avdelingen for miljø og samferdsel i Asker kommune har i år lovet at det skal legges ut ny sand på stranden i løpet av våren.  Dette er veldig gledelig siden det som er der i dag er hardpakket og en god blanding av sand, grus og stein og ikke særlig trivelig.  Det ligger mye gammel sand under grusen og vi i styret har tatt initiativ til å få rettet ut dette og spredd det utover før det legges nytt. Vi håper dette gjør stranden enda finere og mer holdbar i de neste årene før det må kjøres på mer sand igjen 
	 
	 
	 
	RUSKEN 2025 
	 
	Det er mange som ønsker å kvitte seg med hageavfall før 17. mai. Vi jobber med ny leverandør igjen siden RENOVA som vi brukte i fjor ikke har kapasitet.  Vi har derfor ikke fått endelig dato, men jobber for at det blir etter påske og før 17. mai. 
	●Maks 5 enheter pr husstand. F.eks. 3 bunter kvist + 2 sekker løv 


